
Referat fra møte i lokalt arbeidsmiljøutvalg, LAMU ved 
Institutt for medisinske basalfag  
Torsdag 10.09.2015, kl. 13:00-14:30, rom 2240 
 
Tilstede fra ledelsen: 

Linda Helgesen Nestleder for administrasjonssjef, leder av LAMU 
Jan Gunnar Bjålie Instituttleder, LAMU-medlem 
 

Tilstede fra arbeidstaker:  

Elisabeth Augdahl IMBs ledende verneombud, 
verneombud i verneområdet: Biostatistikk, Atferdsfag og 
Administrasjonen, LAMU-medlem 

Marian Berge Andersen Verneombud i Seksjon for fysiologi, LAMU-medlem 
 
Observatører: 

Geir Florholmen Verneombud i Avd for ernæringsvitenskap 
Grazyna Babinska Verneombud i Seksjon for anatomi 
Torgeir Kvernstuen Seksjonssjef, Intern service 
Pål Fredrik Bugge Avdelingsleder, Driftsområde Gaustad (EA) 
 
Forfall: 

Hedda Hølen Verneombud i Avd. for komparativ medisin 
Mads Peter Granberg Verneombud verkstedene 
Sophia Salicath Verneombud i Seksjon for biokjemi 
Asad Ali Studentrepresentant 
Referent: Anne Skotte, HMS-koordinator, sekretær i LAMU 
 

1. Godkjenning av innkalling 
Det ble besluttet å ta punkt 7 før punkt 6 på sakslisten pga tidspress for instituttleder. 
Tre saker til eventuelt. 
 

2. Godkjenning av referat fra møtet, 27.05.15 
Ledende verneombud ønsker en grundigere gjennomgang av punkt 4 (Arbeidsforhold for 
laboratorieingeniører) og punkt 5 (Midlertidige tilsettinger). Det ble besluttet å gjøre dette i 
neste møte i LAMU som avholdes 2. desember 2015. 

 
3. Informasjon fra Eiendomsavdelingen  

• Arbeidet med utbygging av økonomigård på vestsiden har startet. Usikkert når det 
blir ferdigstilt da oppdatert fremdriftsplan ikke foreligger. 
 

• Det arbeides for å etablere en Forsøkslabavdeling utenfor eksisterende Dyreavdeling, 
i elektronikkverkstedets tidligere lokaler. EA er eier av prosjektet, John Helge 
Stensrud er prosjektleder. 



• Prosjekteringsarbeidet for ombygging av gammel dyreavdeling gjennomføres nå. 
Verneombud skal involveres i prosjektet. John Helge Stensrud er prosjektleder. 
 
 

• Drift av DM-tilbygg har hatt utfordringer etter åpning, det er fortsatt enkelte avvik 
som ikke er lukket. Det skal avholdes avviksmøte kommende tirsdag. 

 
• Det pågår ombygging av Disseksjonssal 3. Entreprenør er i rute. 

   
 

4. LAMU sitt fokusområde 2015, brannsikkerhet, status 
EA v/avdelingsleder Bugge informerte om følgende: 

• Uttesting av funksjon på dører med kortleser når evakueringsalarmen er utløst (også 
ved evt. strømbrudd). Rapport er mottatt og det er ikke funnet store avvik. Avvikene 
vil bli lukket fortløpende. 

• Person avhengig av rullestol har sin arbeidsplass i andre etasje i tilbygget. EA ble 
varslet om dette i januar, men nødvendige tiltak er fortsatt ikke gjennomført. 
Befaring skal avholdes 15. september. 

• Lagring av gjenstander i fellesareal. Krav til frie rømningsveier. Det er behov for 
klarere retningslinjer fra EA som huseier på hvilke krav som til enhver tid skal være 
oppfylt. EA vil utarbeide retningslinjer. 

• Sikker håndtering av brennbart avfall. EA følger opp rutiner for sikker 
avfallshåndtering. 

• EA og IMBs ledelse har mottatt bekymringsmelding fra Dyreavdelingen vedrørende 
brannsikkerhet i SPF. IMBs ledelse følger opp saken med berørte parter så snart som 
mulig. 

• EAs arbeid med brannsikkerhet vil i 2015 ha fokus på det forebyggende prinsipp samt 
gode holdninger. 

• EA viser til ansvarsmatrisen og ønsker større fokus på den. Denne ligger på web og 
skal gi større forutsigbarhet på hvilke tjenester EA kan levere.  
 
 

5. Status i kjemikalieskap-saken og innsyn i prosedyrer 
Kjemikalieskap: 
Bestillingsliste er klar. Det gjenstår noe arbeid rundt planlegging av plassering mht 
bygningsmessige forhold og avtrekkskapasitet. Plassering skal godkjennes av EA. Kostnadene 
for montering av skapene er ikke inkludert i bestillingen. Verneombudet skal delta i 
planleggingen. 
Innsyn i prosedyrer: 
Risikovurderte arbeidsprosesser i laboratorier skal være tilgjengelig for alle arbeidstakere 
med arbeidsoppgaver på lab. Avdeling for molekylærmedisin og Avdeling for 
ernæringsvitenskap samarbeider om utarbeidelse av risikovurderinger som skal legges på 
web. LAMU mener verneombud bør involveres sterkere i denne prosessen. Leder av LAMU 
vil sende en oppfordring til avdelingsleder for Mol.med om å inkludere verneombudet i 
avdelingen i dette arbeidet. 



 
 

6. ECOonline, brukeropplæring og oppdateringer etterlyses lokalt 
Universitetet sentralt arrangerer ikke kurs. Instituttleder oppfordrer LAMU til å melde 
behovet i vernelinjen. 
LAMU mener det vil være hensiktsmessig om det ved instituttet utnevnes personer i 
funksjonen superbruker.  
 
 

7. Substitusjonsvurdering av kjemikalier og instrumenter i rollen som lab-koordinator 
I funksjonen som lab-koordinator oppleves det utfordrende å få innhentet tilstrekkelig 
oversikt over laboratoriedriften. Tiltak som vil bidra til å gjøre dette enklere vil være 
risikovurderingene som skal legges på web (punkt 5 i sakslisten). 
 
 

8. Avviksmeldinger ved IMB  
HMS-koordinator gjennomgikk fire avviksmeldinger som er rapportert siden forrige møte i 
LAMU (27.05.15). Hendelsene er datert 05.06.15 (lukket), 23.06.15, 27.06.15 og 02.07.15 
(lukket).  

 
9. Eventuelt 

• Ledende verneombud påpekte at det ville vært hensiktsmessig om avdelingslederne 
fra Avd for ernæringsvitenskap og Avd for molekylærmedisin hadde deltatt på dette 
LAMU-møtet, spesielt under punkt 5 på sakslisten. 

• Rullestolbruker med arbeidsplass i tilbygget har behov for tilrettelegging (behandlet 
under punkt 4.). 

• Det er ryddedag den 24. september. HMS-koordinator ønsker innspill til 
fokusområder. Det ble besluttet at fokusområdet for høstens ryddedag er: «Frie 
rømningsveier». Fokusområde for vårens ryddedag skal være: «Avhending av utgåtte 
kjemikalier». 

 
Neste møte i LAMU ved IMB avholdes den 2. desember 2015, kl 12:30. Etter ønske fra deltakerne 
utvides møtetiden til to timer. 
 

Oslo, 17.09.15 
Anne Skotte 
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